



Asayla
Medical Park

SHAPING TOMORROW'S WELLNESS

مستقبل الرعاية الصحية



A Legacy of Excellence

For over three decades, Mabany Edris has been synonymous with innovation and excellence in real estate development. In 1998 Mabany Edris envisioned the significance of urban expansion along the Cairo-Alexandria desert road, this foresight led to the creation of "Palm Gardens" as the first novel concept of living. Later in 2002, as the next step in our journey, we pioneered the development of El Sheikh Zayed district with our visionary "Green 1" residential project. Since then, our name has been trusted for its commitment to quality and professionalism.

إرث من التميز

تعد مباني إدريس مرادفاً للابتكار والتميز في مجال البناء والتشييد لأكثر من ثلاثة عقود. بدأ مشوار الشركة في عام 1998، برؤيتها المستقبلية عن أهمية التوسع وخلق المدن العمرانية الجديدة على طريق القاهرة الأسكندرية الصحراوية. ثم كانت نقطة التحول بإنشاء كمبوند "Palm Gardens"، كأول مفهوم متطور للمجمعات السكنية الحديثة. ومن ثم أضافت مباني إدريس المزيد من قصص النجاح إلى سجلها المشرف بفضل ريادتها في تطوير حي الشيخ زايد بمنطقة السادس من أكتوبر في عام 2002، من خلال مشروع المدينة السكنية المميزة ذات الرؤية المبتكرة "Green1". ومنذ ذلك الحين، ارتبط اسم الشركة بالثقة والالتزام والجودة والاحترافية.

Enriching our legacy, projects such as "Koun" in the North Coast, The Block, Central Avenue, Green 1-6, Rofayda Medical Complex in Sheikh Zayed, Palm Gardens in New Zayed, Asayla and Asayla Medical Park in New Assiut exemplify our unwavering dedication to innovation.

Our history isn't built on isolated triumphs but rather weaves a tapestry of diversity. It's a narrative of multifaceted successes, with each project representing a unique chapter in our portfolio, driven by a combination of innovation and unwavering dedication. This diversity is the backdrop against which our ongoing success unfolds, where each project stands as a testament to our commitment to not merely meet but exceed expectations. Our journey is one of pioneering spirit and an unrelenting pursuit of excellence, firmly establishing our presence as industry leaders.

يضم تراث مباني إدريس العديد من المشروعات الفريدة والكبيرة، مثل "Koun" مشروع سكني بالساحل الشمالي، و مشروع تجاري "The Block". بالإضافة إلى مجمع عيادات ومكاتب و تجاري متكامل "Central Avenue" و المشاريع السكنية "Green 1-6" و مجمع "رُفيدة" الطبي المتكامل بالشيخ زايد، و مشروع سكني "Palm Gardens" بزايد الجديدة، مجمع أصايله الطبي و أصايله السكني بمدينة أسيوط الجديدة والتي تجسد التفاني الثابت لدينا في الابتكار. ما تتميز به النجاحات المتتالية لشركة مباني إدريس هو تداخل عناصرها مع بعضها البعض. فكل مشروع يشكل علامة منيرة في سجل حافل بالإنجازات، وفي الوقت ذاته يجتمع فيه كبقية المشروعات عناصر الابتكار، والإلتزام، والتطور التكنولوجي و العمراني الفريد.



Journey of Success

Mabany Edris's illustrious legacy is intrinsically linked to the groundbreaking creation of Rofayda Health Park, a healthcare sanctuary spanning 15,000 sqm in Sheikh Zayed. This beacon of medical distinction comprises two cutting-edge buildings totaling 43,000 sqm, with the first building hosting 14 multi-purpose clinics, and the second housing Dar El Oyoua and Maternity services, all seamlessly interconnected within lush landscapes. Beyond its healthcare role, Rofayda is a center of knowledge, housing a healthcare academy and specialized centers, bringing world-class medical services closer to the community. Moreover, Rofayda's design respects the environment, optimizing ventilation, providing shaded outdoor spaces, and utilizing sustainable materials, thereby ensuring comfort for professionals, patients, and visitors in an environmentally sensitive setting.



قصة النجاح

يمتد تراث مباني إدريس إلى إنشاءات فريدة من نوعها، وريادتها في مجال البناء والتشييد، تتجلى في كثير من المشروعات العريقة، من ضمنها مجمع رُفيدة الطبي على مساحة 15000 متر مربع، من إجمالي مبنين على مساحة 43000 متر مربع. ويضم المبنى الأول 14 عيادة متعددة التخصصات؛ بينما يحتوي المبنى الثاني على مشفى دار العيون ومستشفى النساء والتوليد.

إلى جانب دوره في تقديم الخدمات الصحية، يعتبر مجمع رُفيدة الطبي منارة للعلم والتعلم، ونشر الفكر والثقافة والوعي الصحى من خلال أكاديمية الصحة والمراكز المتخصصة، التى تطبق المعايير العالمية في هذا الشأن.



Mabany Edris's monumental achievement, Rofayda Health Park, stands as a shining example of what can be achieved in the realm of healthcare. This groundbreaking project, with its two cutting-edge buildings and comprehensive medical facilities, serves as a benchmark of excellence. Rofayda demonstrates that a commitment to pioneering healthcare solutions, architectural innovation, and a dedication to environmental sensitivity can create a healthcare environment that sets a high standard. The success and accomplishments of Rofayda Health Park foreshadow what the new medical center, Asayla Medical Park, aims to achieve - a redefining of healthcare standards, a commitment to brilliance, and a legacy of innovation.



صمم مجمع رُفيدة الطبي بشكل يحترم البيئة والطبيعة، وتم انشاءه بنظم تهوية ومناطق مُظلة لضمان راحة الأطباء والنزلاء والزائرين. واستكمالاً لمشوار النجاح المتميز والطفرة العلاجية الذي حققه مجمع رُفيدة الطبي، يقام علي نفس النهج مجمع أطايله الطبي بمدينة أسيوط الجديدة، الذي يهدف أيضاً إلى وضع معايير متميزة في مجال الرعاية الصحية، إلتزاماً منا بالاحترافية مما يجمع بين الأصالَة والإبتكار ليشكل مزيجاً متناغماً ومتميزاً في آنٍ معاً.



Asayla Medical Park

GATEWAY

Asayla Medical Park

SHAPING TOMORROW'S WELLNESS

Introducing Asayla Medical Park, a magnificent chapter in our Assiut legacy, building upon the trusted reputation established by Asayla Residential Compound. The compound has set a high standard for exclusive living in New Assiut. Asayla Residential Compound, with its 133 spacious villas and meticulous attention to detail, is a symbol of our commitment to quality. The Medical Park represents the next pinnacle of healthcare excellence, a natural progression from our residential success. With a commitment to quality deeply ingrained, it promises a new dimension of healthcare quality, an emblem of trust, and a sanctuary for Assiut residents, where innovation and brilliance seamlessly blend.

We are proud to introduce Asayla Medical Park, a project that is to revolutionize the way healthcare is provided and experienced. Located 15KM away from Assiut City, the Medical Park is set to transform the traditional, fragmented healthcare structure in the region into a centralized hub that provides everything you need in one place.

In the heart of Assiut, Asayla Medical Park emerges as a transformative masterpiece, setting new standards in healthcare excellence from both doctors' and patients' perspectives. For doctors, it offers state-of-the-art facilities, interconnected services, and a holistic medical community where precision and professionalism thrive. For patients, it promises quality, accessibility, and convenience, where healthcare is not just a service but an experience. A trusted legacy in the city, Asayla Medical Park is the embodiment of healthcare's future, redefining distinction, accessibility, and innovation.



مجمع أصايله الطبي
مستقبل الرعاية الصحية

يعتبر إنشاء مجمع أصايله الطبي بمثابة كتابة فصل جديد في تاريخ مدينة أسيوط الجديدة، استناداً إلى السمعة الطيبة التي حظي بها كمبوند أصايله السكني في المدينة نفسها، والتي أضافت المعايير العالمية للإسكان الفاخر في مدينة أسيوط الجديدة. ويضم كمبوند أصايله السكني 133 فيلا واسعة واهتمام دقيق بالتفاصيل، يعد رمزاً للالتزامنا بالجودة.

يسرنا أن نقدم لكم مجمع أصايله الطبي، مشروعاً يهدف إلى ثورة في طريقة تقديم وتجربة الرعاية الصحية. يقع المشروع في مكان استراتيجي على بعد 15 كيلو متر من مدينة أسيوط، علماً بأن مجمع أصايله الطبي سيظهر كل ما وصل إليه التطور المعماري والإبداع الهندسي، مع تطبيق المعايير الدولية للرعاية الصحية والخدمات الطبية، واستخدام الأجهزة والإعدادات الجديدة، التي ستساعد جميعها على العمل الدقيق، شديد الإحترافية.

أما من جهة متلقى الخدمة والنزلاء، فسيجدون الجودة العالية وسبل الراحة المختلفة المتاحة لهم، والتي ستحول الرعاية الصحية من مجرد تلقى للعلاج، إلى طفرة طبية وتجربة علاجية شاملة. وبذلك سيتحول مجمع أصايله الطبي إلى علامة ثقة وجودة عالمية، يتمركز فيه الابتكار والعلم، و تعاد فيه صياغة معاني التميز والإحترافية والتقدم.

A Gateway to Quality Healthcare

Located in the heart of New Assiut the capital of Upper Egypt, Asayla Medical Park serves as the primary destination for healthcare in the region. Easily accessible by various means, it's set to provide quality care for not only Assiut residents but also individuals from neighboring governorates.

In the heart of Assiut, where the confluence of history and progress creates an unrivaled atmosphere of opportunity, Asayla Medical Park emerges as a beacon of convenience and accessibility. Nestled close to the illustrious Asayla Residential Compound, this strategic location places our medical park in proximity to an esteemed community of doctors, blending modern healthcare brilliance with the serenity of home. New Assiut, a locale marked by its expansive landscape, minimal traffic congestion, and well-established foundations, serves as the fertile ground upon which we redefine healthcare. But it doesn't stop there; our commitment to enhancing your experience goes beyond the ordinary. For the convenience of the community, doctors and patients alike, we have customized branded Buses, with frequent bounding, and direct rounds, to and from the medical park, with the sole objective of providing seamless transportation. Accessibility is key, and our strategic positioning ensures effortless access from the main arteries of the city, creating an oasis of healthcare excellence in the heart of Assiut.



بوابتك إلى الجودة في مجال الرعاية الصحية

موقع مجمع أصايله الطبى في قلب مدينة أسبوت الجديدة، و الذي يهدف إلي كونه العنوان الأول لتلقى الخدمة الصحية رفيعة المستوى في المنطقة و المناطق المجاورة.

و يعتبر ذلك موقعاً استراتيجياً لقره من كمبوند أصايله السكني، بالإضافة إلى تميز مدينة أسبوت الجديدة بالمساحات الشاسعة، والحركة المرورية الهادئة، وإمتلاك الإستعدادات التي تجعلها أرض خصب لإعادة تشكيل هيكل الرعاية الصحية في البلاد. و لتسهيل عملية التنقل من وإلى المجمع، سيتم توفير الحافلات الخاصة التي تتحرك في دورات مستمرة وخطوط سير واضحة، و التي تعتبر جزءاً هاماً ضمن الخطة الإستراتيجية لتحقيق تجربة علاجية شاملة في قلب مدينة أسبوت الجديد.



Exquisite Designs for Exceptional Care

Our project boasts meticulously designed buildings that accommodate a range of medical specialties. The Master Plan reflects our dedication to high-quality standards. We have spared no effort in ensuring that Asayla Medical Park is not just a healthcare facility but an architectural masterpiece.

Modernity, Innovation, and Functionality - these are the cornerstones of Asayla Medical Park's meticulously crafted master plan. As you step into this oasis of healthcare excellence, you'll be greeted by greenery and soothing water features, a testament to our unwavering commitment to harmonizing nature with cutting-edge design. This is not just a project; it's a gated sanctuary, where security and serenity coexist seamlessly. Our ample parking, strategically interconnected by an inner ring road, ensures convenient accessibility to all buildings, promising a hassle-free experience. But it's not just about aesthetics; it's about creating a functional space that serves both patients and doctors. Our world-class clinics are a testament to this, combining aesthetic beauty with seamless functionality.



بوابتك إلى الجودة في مجال الرعاية الصحية

صممت شركة مباني إدريس المشروع بعناية شديدة، والذي تضمن العديد من التخصصات الطبية المختلفة ، مع الحرص على تطبيق المعايير العالمية للجودة والإترافية، و ذلك ضمن الخطة الرئيسية للمشروع.

فالحداثة والإبتكار والعملية هم حجر الأساس الذي شُيد عليه مجمع أصايله الطبي. فمنذ الوصول إلى المجمع تشرق المساحات الخضراء الواسعة، و نوافير المياه المتدفقة، واللاتي تجعل المجمع أشبه بواحة تساعد على الهدوء والإسترخاء. ومن ثم يعكس التصميم الفريد والمتطور للأبنية حرص شركتنا على التزامنا بالتناغم مع الطبيعة. فهذا ليس مجرد مشروع فحسب، إنما مكان يجتمع فيه الأمن والأمان والراحة والشفاء. بالإضافة إلى ذلك، جراج للسيارات متصل إستراتيجياً بقلعة داخلية من الطرق التي ستيسر الوصول السريع لجميع المباني تحت الأرض.



Comprehensive Healthcare Ecosystem

At Asayla Medical Park, we pride ourselves on offering a comprehensive and exceptional range of healthcare services. Under our roof, you'll find specialized clinics that cater to every medical need, providing a one-stop solution for your health and well-being. We've gone the extra mile to ensure that you have access to state-of-the-art radiology, laboratories, and physical therapy centers, all meticulously designed to offer comprehensive and convenient care. Our commitment to excellence extends to your oral health as well, with dedicated dental clinics offering specialized services.

We have made investments in systems for the safe disposal of medical waste, ensuring a safe and hygienic environment.

For families, we've created a dedicated kids' recreational area, adding a warm and inviting touch to our healthcare environment. And on the ground floor, a vibrant commercial space awaits you, featuring a bank, a pharmacy, a coffee shop, and more, designed to cater to your every need. We firmly believe that every detail matters, and our approach goes beyond numbers to create the foundation of a healthier tomorrow. Each square meter within Asayla Medical Park serves a noble purpose, delivering exceptional healthcare and outstanding facilities to you and your community.



النظام الإيكولوجي الشامل للرعاية الصحية

نفتخر في مجمع أصايلا الطبي بتقديم الخدمات الطبية الشاملة والإستثنائية. سيضم المجمع العيادات المتخصصة فى المجالات المختلفة والتي تلبي كل الاحتياجات الطبية. فعلى سبيل المثال وليس للحصر، سيوفر المجمع كل التقنيات والأجهزة المتطورة للأشعة، والمعامل الطبية، والعلاج الطبيعي، وطب الأسنان . كما وُجه الإهتمام والإستثمارات إلى تطوير النظم الآمنة للتخلص من النفايات الطبية، وذلك لضمان بيئة آمنة وصحية لكل مقدمي ومتلقي الخدمة.

وأخيراً وليس آخراً، أهتم التصميم المتميز بخلق منطقة للأطفال، والتي ستضيف لمسة هادئة ودافئة للمكان. كما سيتم إنشاء منطقة تجارية بالطابق الأرضي، إلى جانب بنك، وصيدلية، ومقهى، ومنافذ أخرى لتلبية إحتياجات متلقى الخدمة والزائرين.



Excellence Beyond Compare

At Asayla Medical Park, we've meticulously designed our facilities to ensure an unparalleled healthcare experience for both medical staff and patients. For our esteemed Doctors and medical staff, we offer a dynamic and efficient workplace equipped with cutting-edge technology and an environment conducive to the highest levels of precision and care.

Visitors, on the other hand, will find themselves in an oasis of comfort and convenience, with bright and welcoming clinics that embrace natural light and openable windows for a refreshing atmosphere. Our commitment extends to ensuring a clean and safe environment, with regular sanitization and housekeeping to guarantee impeccable hygiene. Stay connected effortlessly with our high-speed Wi-Fi. To add another layer of comfort, our facilities are designed to be handicap-friendly, ensuring easy access for all.

Communal waiting areas on each floor foster a sense of community and support, enhancing the patient experience. In every clinic, you'll discover the touch of nature, with the option of openable windows, allowing fresh air to flow through. Our goal is to provide an environment that's not just functional but inspirational, setting new standards in healthcare.

As part of the efforts to engage with our community, you'll find a robust social media presence for Asayla Medical Park that not only keeps you informed but is also a vital part of our marketing efforts.

التميز

صممت المرافق جميعها بهدف منح مقدمي ومتلقي الخدمة تجربة طبية وعلاجية فريدة من نوعها. فبالنسبة للأطباء وطواقم الرعاية الصحية ستوفر لهم كافة التقنيات والتكنولوجيا المطلوبة لتقديم أفضل الخدمات الطبية والرعاية الصحية، وخلق بيئة عمل فعالة ومفعمة بالحيوية والشغف لتحقيق النجاحات العظيمة. أما بالنسبة للمرضى ونزلاء المجمع، فحرصنا على إنشائه بمثابة واحة من الهدوء والراحة والتعافي، مما يؤدي إلى خوض تجربة علاجية لا مثيل لها؛ فكان الإهتمام بالألوان، والتصميم الذكي، والإضاءة، والنظافة العامة والتعقيم المستمر، والمساحات الخضراء، وتدفق الهواء النقي داخل وخارج المجمع. كما سيتمكن لمتلقي الخدمة الطبية الإتصال بالإنترنت عبر خدمة الـ WiFi. كما وجهت عناية خاصة إلى ذوي الهمم ومستخدمي الكراسي الكهربائية، لكي يتمكنوا من الحركة داخل وخارج مباني المجمع بمنتهى الحرية دون أي عوائق. كجزء من الجهود المبذولة للتواصل مع مجتمعنا، ستجد وجوداً قوياً لوسائل التواصل الاجتماعي لمجمع أصايله الطبي والتي لا تحافظ على إطلاعك فحسب، بل هي جزء حيوي من جهودنا التسويقية.



Elevate Your Healthcare Experience

At Asayla Medical Park, we're dedicated to transforming the healthcare experience for doctors, investors, and patients alike. Our project is not just a hub; it's a catalyst for change, poised to redefine lives and the way healthcare is delivered. For doctors and investors, it's an opportunity to be a part of a cutting-edge medical hub that offers a seamless blend of modern facilities, world-class technology, and a thriving medical community. It's a chance to be part of a legacy that values innovation and excellence.

For patients, it's a promise of healthcare that's more than just clinical; it's about compassion, comfort, and convenience. It's a new beginning where healthcare is not just a necessity but a part of a fulfilling and vibrant lifestyle. Our medical hub is where the traditional meets the contemporary, where healthcare is reimagined and redefined to bring you an experience that's truly extraordinary. Welcome to a world where healthcare is not just a destination, but a journey toward a better, healthier life.



إزدهار تجربة الرعاية الصحية

نهتم في مجمع أصايله الطبي بالتطوير الدائم والمستدام للتجربة العلاجية للأطباء والمستثمرين والمرضى. ولذلك لا نري مشروعنا كمجرد مركز فحسب، بل محفزاً للتغيير ونشر الفكر المتطور في مجال الرعاية الصحية.

وفي ذلك فرصة عظيمة للأطباء والمستثمرين للإنضمام إلى واحد من أكثر المراكز الطبية تطوراً في المنطقة، مكتملاً بكل المرافق الحديثة، والتكنولوجيا العالمية. أما عن المرضى، فهذا عهد علينا أخذناه أن الرعاية الصحية المقدمة ليست طبية إكلينيكية فقط، وإنما تجربة علاجية متطورة بها كل وسائل الراحة. فهي بداية جديدة وطفرة غير مسبوقة لمفهوم الرعاية الصحية، و التجربة العلاجية بشكل عام.

Building the Future of Healthcare Together

At Mabany Edris, we are not just developing structures; we are building the future of healthcare. Asayla Medical Park is not just a project; it's a commitment to excellence, accessibility, and innovation. This project is not just a remarkable development; it's a promise of a new healthcare experience. The pillars of our success, from cutting-edge design to unparalleled facilities, are the foundation of something much greater. We're not just building a medical hub; we're crafting a new way of life for doctors, investors, and patients. Here, innovation and compassion coexist, creating a space where every interaction is infused with brilliance. Asayla Medical Park is not just a destination; it's the commencement of a remarkable journey towards a future where healthcare is redefined. The experience here is about to change - it's about to become extraordinary. Welcome to a new era of high-quality healthcare.



معاً لبناء مستقبل الرعاية الصحية

مبانى إدريس لا تبنى هياكل معمارية فقط، وإنما تسعى دائماً لبناء مفهوم ومستقبل جديد للرعاية الصحية. مجمع أطاية الطبي ليس مبني لتقديم الرعاية الصحية فحسب، وإنما علامة مضيئة فى مجال الابتكار والتصميم المعماري. فهذا المشروع بمثابة عهد أخذناه علي أنفسنا لتقديم خدمة طبية فريدة من نوعها. ومن أهم ركائز نجاح هذا المشروع التصميم المتطور، المرافق المتميزة، وتأسيس مجمع تزداد أهميته من كونه مجمع علاجي فقط، بل تُقدم من خلاله الفرص الجديدة للأطباء، والمستثمرين، والنزلاء الأجلاء. فهي رحلة نخطوها سوياً من أجل مستقبل باهر في المجال الطبي والرعاية الصحية.

Join us in redefining the standards of healthcare in Assiut and upper Egypt.

Choose Asayla Medical Park where quality, convenience, and a brighter future meet.

انضم إلينا في إعادة هيكلة معايير الرعاية الصحية في أسيوط وصعيد مصر.

اختر مجمع أصايله الطبي
حيث تلتقي الجودة والراحة والمستقبل الأكثر إشراقًا.



(+202) 38653866 - (+202) 38653867
info@mabanyedris.com

16392